

問題討論 – L192

1. 在追求聖潔生活的過程中，您在哪些方面遇到困難或者挑戰？

In light of the truths in these passages, where do you find yourself struggling as you seek to live a holy life?

2. 我們能靠什麼力量過著聖潔，且蒙神喜悅的生活？

What power do we have to live a life that is holy and pleasing to God?

3. 在《哥林多前書》11:1 中，保羅鼓勵哥林多的信徒們效法他的生活，而他本人則是以基督為榜樣。然而，如果我們誤將某位敬虔的信徒視為聖潔的標準，而不是以耶穌為標準，這會帶來怎樣的問題呢？

In 1 Corinthians 11:1 Paul told the believers in Corinth to imitate his life in the ways that he was imitating Christ. What is the danger in thinking of another godly person as our standard of holiness rather than Jesus?

4. 許多人聲稱他們之所以拒絕基督，是因為看到太多虛偽的現象。由於許多基督徒的行為並不完全符合耶穌的教導，我們應當如何應對這樣的批評和指責呢？

Many people say that they reject Christianity because of all the hypocrisy. Many Christians don't act like Jesus, so how can we respond to accusations like these?

5. 在我們遭遇那些拒絕接受聖經真理的懷疑論者時，其實他們並不是我們真正的敵人，為什麼記住這一點顯得尤為重要？

When we are confronted by skeptics who reject the truths of the Bible, why is it important to remember that they are not the true enemy we are fighting?